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Obiectul întrebării: Dreptul asiguraților la servicii stomatologice gratuite sau compensate

Copiii și persoanele defavorizate nu vor mai beneficia de servicii stomatologice gratuite sau 

compensate deoarece de la 1 mai Casa Naționala de Asigurări de Sănătate nu a mai alocat 

fonduri pentru asistența stomatologică, în urma deciziei Ministerului Sănătății. Astfel, 

asigurații au în continuare, prin lege, dreptul la asistență stomatologică gratuită sau 

compensată, dar nici un cabinet medical dentar nu are contract cu Casa Județeană de 

Asigurări de Sănătate pentru a primi fonduri în acest scop.

În județul Bacău sunt 118 medici stomatologi care au avut contract cu Casa Județeană de 

Asigurări de Sănătate și care așteaptă să primească banii pentru serviciile acordate în luna 

martie, suma restantă fiind de 81.581.000 lei.

Procentul alocat asistenței dentare a scăzut constant în ultimii ani, deși 80 % dintre români 

au probleme stomatologice, iar România este situată pe ultimul loc în Europa și este singura 

țară care nu alocă bani suficienți medicinei dentare.

Având în vedere cele prezentate, vă întreb, domnule ministru, care este strategia ministerului 

pe care îl conduceți în vederea realocării fondurilor necesare asistenței medicale dentare?

Solicit răspuns scris.

Cu deosebită considerație,

SENATOR, 

Dumitru - Marcel Bujor


